
Mötesprotokoll STYRELSEMÖTE UCF, 2020-11-01 
 
Öppnar mötet kl 17 
Närvarande: Daniel Jones, Alicia Antoniadis, Magnus Dicander, Ida Sylwan, Anke Stuber (över länk) 
Plats: Seminariegatan 3, Uppsala 
Mötesformalia 
Mötet öppnades  
Val av ordförande för mötet: Daniel  
Val av sekreterare för mötet: Ida 
Föregående protokoll. Daniel går igenom föregående protokoll. 
Godkännande av dagordning. Dagordningen godkänns utan tillägg. 
 
Kassörens punkt 
Anke har lämnat uppgifter till skatteverket. 
 
Rapporter (t.ex. frågor som kommit in till föreningen)  

• Samarbete med Klockarängens Hyresgästförening. IT-mässigt är bokningssystemet ev. ännu 
inte löst (se även föregående protokoll). Styrelsen beslutar att Anke lägger tills vidare upp 
cykeln så att den är den är gratis att boka för alla (UCF ersätter istället Klockarängens 
hyresgästförening för lån om så begärs).  

• Daniel har nu intervjuats av doktorand från SLU. 
 
Fordon 
Diskussion om uppdatering av skyltar med instruktioner på kärror. Daniel har gjort ett förslag till ny 
informationstext på fordonen. Alla tycker att förtydligande är bra, men att det är ett stort jobb att 
uppdatera alla skyltar i förhållande till hur liten skillnad det är i informationen. Vi kommer fram till att 
den uppdaterade informationen bör användas om skyltar byts ut (om de förstörts), samt att vi bör se 
till att användarna får instruktioner i samband med att det gör sin bokning. 
 
(Gällande samtliga fordon nedan; se även anteckningar i tidigare protokoll) 
Nya värdar behövs för följande fordon, förslag på vart de ska flyttas: 

• Kärra 31. *Utskick genomfört. Arve Gengelbach har meddelat att han är intresserad av att bli 
värd. Ida kontaktar Arve och ber honom kontakta Andreas. 

• Kärra 28. *Utskick genomfört. Ida har förslag på bekant (Mistelgatan) som är intresserad av 
att bli värd, hon kontaktar denne och ordnar med flytten.  

Kärror/cyklar som är/har varit ur drift:  
• Cykel 16. Alicia rapporterar gällande pågående arbete med att få till el-assistans: Alicia och 

David (Ankes sambo) har diskussion om typ av utrustning som ska köpas in (bl.a. placering av 
batteri) och ska beställas. Alicia ska också kolla om det finns en gaffel tillgänglig som går att 
byta till, för att kunna lägga till frambroms på cykeln. Cykeln finns hos värden i 
Berthågatrakten.  

• Cykel 15. Magnus ska ordna. 
• Kärra 21. Daniel har kontakt med en svetsare (UMB) gällande fäste och ska försöka besöka 

dem inom kort. 
Övriga fordon: 

• Regnskydd cykel 14, Anke är i kontakt med Burkhard Zietz om att sy nytt regnskydd. 
• Cykel 10. Anke har köpt in nytt regnskydd. 

 
Politikgruppen 
Ingen aktivitet sedan sist.  
 
IT/PR 

• Anke rapporterar från kontakter med Per Eric, men att han inte haft tid att ses just nu. 
Styrelsen beslutar att gå vidare med att bygga en ny hemsida (Anke håller i det, planen är att 



bygga open source i ”Django”), och att försöka få till ett möte med Per Eric senare gällande 
info att överföra från befintlig hemsida. 

• Styrelsen beslutar att byte till Mondido skjuts upp till dess att nya hemsidan är på plats. 
 
Genomförda aktiviteter 
Inga aktiviteter genomförda. 
 
Kommande aktiviteter 
Eventuell träff med Miljöpartiet under november. Datum inväntas, Daniel har kontakt med Per Eric 
Rosen om detta. 
 
Verkstad 
Verksamheten ligger på is i nuläget, vi få in nya personer som vill engagera sig (Alicia vill lämna över 
ansvaret). Person har hört av sig med intresse, Alicia har bett personen att kontakta Daniel.  
 
Tid för nästa möte 
6 december, kl. 17.00, Seminariegatan 3.  
 
Mötet avslutas kl 18.30 
 


